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Protokół z XIV sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 14 maja 2020 r.  

Pkt 1. Otwarcie obrad XIV sesji Rady Gminy w Przewozie.  

 Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 10.08. W posiedzeniu wzięło udział 14 

radnych. 

Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza nieobecny 

6. Edyta Krasuska 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska 

10. Adrian Przybyłek 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Przyjęcie porządku obrad XIV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 
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 Na sali wyłożony został projekt protokołu z XIII sesji, z którym radni mogli się 

zapoznać. Nie wnoszono uwagi i zastrzeżeń do projektu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

Pkt 4. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Przewóz z organizacjami 

pozarządowymi w 2019 r. 

Sprawozdanie przedstawił Sekretarz Gminy. Priorytetowym obszarem współpracy 

były zadania z zakresu upowszechniania kultury fizycznej i sportu. W 2019 r. z dotacji na 

realizacje zadań publicznych skorzystały dwa kluby sportowe, tj. KS Nysa Przewóz oraz KS 

Lipna. Wymienione organizacje wywiązały się z powierzonych im zadań oraz złożyły 

sprawozdania końcowe z ich realizacji w ustawowym terminie.  

Pkt 5. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XI/72/2019 Rady Gminy w Przewozie z dnia 19 

grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2020 r. 

Projekt omówiła pani Skarbnik. Wyjaśniła, że należało wprowadzić do budżetu środki 

m.in. z tytułu darowizny od TUW na realizację zadań związanych ze zwalczaniem 

i zapobieganiem skutków COVID-19, z ministerstwa otrzymano zwiększenie subwencji 

o kwotę 37.000 zł, wpłynęły zwroty kosztów poniesionych na organizację imprez dotowanych 

środkami unijnymi.  

Należało również zabezpieczyć środki w związku z planowanymi wydatkami m.in. na 

sporządzenie dokumentacji do remontu dróg gminnych, zakup autobusu. Dokonano też 

zmniejszeń w wydatkach z powodu odstąpienia od umowy na organizacje dowozów uczniów 

do szkół.  

Radny Zbigniew Staniek zapytał z jakiś środków zostanie pokryty deficyt. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że jak zawsze deficyt zostanie pokryty z wolnych 

środków.  



3 

 

Wójt przedstawił radnym sytuacje jaka zaistniała z firmą, która świadczyła usługi 

dowozu uczniów do szkół na terenie gminy. Jak wiadomo dzieci do placówek nie 

uczęszczają, firma nie świadczyła usług, a oczekiwała zapłaty wynikającej z umowy. Wójt 

próbował dojść do porozumienia odnośnie obniżeniu kosztów, ale warunki jakie 

zaproponowano przez kierownictwo firmy były nie do przyjęcia. Wójt złożył oświadczenie o 

odstąpieniu od umowy. Jeżeli pojawiłaby się nagle konieczność zorganizowania dowozów dla 

uczniów to jest już zapewniony inny przewoźnik. 

W związku z tą sytuacją, Wójt podjął decyzję o zakupie autobusu. Po wstępnych 

kalkulacjach takie rozwiązanie okaże się dla budżetu korzystniejsze. Autobusem będą 

realizowane przede wszystkim dowozy dzieci do szkół na terenie gminy, wyjazdy uczniów na 

zawody i konkursy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

b) Projekt w sprawie likwidacji Szkoły Filialnej w Lipnej podporządkowanej 

organizacyjnie Szkole Podstawowej w Przewozie. 

Projekt omówił Sekretarz. Wyjaśnił, że poprzednia uchwała podejmowana w lutym 

była uchwała intencyjną. Po otrzymaniu pozytywnej opinii Lubuskiego Kuratora Oświaty 

w sprawie zamiaru likwidacji tej placówki, Wójt przystępuje do procedury likwidacyjnej 

i dlatego należy podjąć ostateczną uchwałę.  

Radny Zbigniew Staniek zapytał co stanie się z majątkiem po placówce.  

Wójt odpowiedział, ze na pewno będzie on zabezpieczony i utrzymany jak należy. 

Jednak ten moment nie ma planów na jego konkretne przeznaczenie.  

Radny Adam Klisowski zapytał co będzie z personelem placówki, czy ktoś z tymi 

osobami rozmawiał.  

Wójt powiedział, że rozmowy prowadzone były już w 2018 r, a w roku ubiegłym były 

propozycje etatowe. Tylko jedna osoba z obsługi się zdecydowała przyjąć propozycję. Reszta 
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osób z personelu nie była zainteresowana. Niestety na daną chwilę, żadnych nowych 

propozycji pracy nie ma.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Grzegorz Stachera, 

Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

PRZECIW (2) 

Adam Klisowski, Krzysztof Serwatka 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

c) Projekt w sprawie likwidacji zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej 

w Przewozie. 

Projekt uzasadnił Sekretarz. Wyjaśnił, że poprzednią uchwałę unieważnił nadzór 

wojewody, przedstawiając za powód brak opinii związków zawodowych. W związku z tym 

rozpoczęto procedurę na nowo i wystąpiono do trzech organizacji związkowych o opinie. 

W ustawowym terminie 30 dni, żadna z organizacji nie przekazała swojego stanowiska w tej 

sprawie. W związku z tym, można było już przygotować nowy projekt uchwały i ponownie 

poddać go głosowaniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof 

Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Stachera 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adrian Przybyłek 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 
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NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

d) Projekt w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Przewóz w 2020 r. 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Gospodarki. Program przyjmowany jest 

każdego roku. Na realizację zadań wynikających z programu zaplanowano w budżecie środki 

w wysokości 22.000 zł. . 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-

Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Staniek 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

Pkt 6. Zamknięcie obrad XIV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła obrady o godzinie 10.49. 

 

         Przewodnicząca Rady Gminy 

              Bogusława Szlachetka 

 

Przygotował(a): Magdalena Mikitiuk 

 


